
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 13/2022

Aika: 4.4.2022 Paikka: Huone 101
kello 10:00 Konetekniikan talo

Otakaari 4,02150 Espoo

Läsnä: Ilmari Oinonen (puheenjohtaja) Katariina Kokkonen (P 7.2.)
Kalle Koskela (sihteeri) Lauri Vallo
Atte Jämsén Otto Jalas (P 7.6.)
Joonatan Seppänen Matti Viitanen
Simo Kauppila (P 7.4.)                       Vilma Martti
Aino Tornivaara Laura Aalto (S 7.4.) (P 7.5.)
Lotta Aalto (S 7.4.) (P 7.5.)

S/P = saapui/poistui kohdassa

1. KOKOUKSEN AVAUS
1.1. Oinonen avasi kokouksen ajassa 10:07.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
2.1. Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
3.1. Esityslista hyväksyttiin kokouksen viralliseksi työjärjestykseksi.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
4.1. Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin.

5. ILMOITUSASIAT
5.1. Seppänen ilmoitti, että postia on tullut.

6. JÄSENASIAT
6.1. Uudet jäsenet

Ei uusia jäsenhakemuksia
6.2. Raadin palaute

Raati ei ole saanut palautetta.

7. YLEISTÄ
7.1. Kuulumiskierros

Martti: Rentoutui lapissa.
Kauppila: Paljon kaikenlaista hommaa.
Seppänen: Ei tiedä mistä stressata.
Tornivaara: Ei saanut Tampereelta energiaa mukaansa. Väsyttää.
Jalas: Ihan hyvin.
Vallo: Usvainen viikonloppu. Kämppä tyhjeni. Pitäisi käydä
kierrätyskeskuksessa ostamassa uutta drippii.
Viitanen: Stressintäyteinen viime viikko. Hermanninsillis stressaa.
Koskela: Hyvin menee.
Oinonen: Alitajuntaista stressiä. Oli viikonloppuna hyvin uupunut.

.



Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 13/2022

Jämsén: SRT-päivät olivat todella mukavat. Odottaa Hermannia.
Kokkonen: Jaksamisen raja tuli vastaan loppuviikosta. Viikonloppu ei
helpottanut asiaa.

7.2. Killan hopeisen ansiomerkin saajat
Raati keskusteli ansiomerkkien saajista. Päätettiin palkittavat henkilöt.
Päätös: Hopeisen ansiomerkin saavat Tuomas Orava, Mikko Jantunen,
Teemu Kanniainen ja Fanni Mattsson.

7.3. Killan kultaisen ansiomerkin saajat
Päätös: Kultaisen ansiomerkin saavat Suvi Ojala, Matias Saikku ja Lassi
Mäkelä.

7.4. Raadin käyttäytyminen killan vuosijuhlissa
Laura- ja Lotta Aalto tulivat kokoukseen kertomaan raadin
vuosijuhlakäyttäytymisestä ja muista päivään liittyvistä yksityiskohdista.
Parivaljakko painotti, että kyseessä on vuoden tärkein edustustapahtuma.

7.5. Menneet tapahtumat
7.5.1. Fuksien wappusitsit

Vallo totesi, että tapahtuma oli hyvin onnistunut. Fukseilla näytti olevan
hauskaa.

7.6. Killan wapputapahtumat
Keskustelimme wappusimojen paikasta sekä raksarockin työvuoroista.
Sovimme, että Vallo, Kauppila ja Jalas ottavat vastuun vappupäivän
paketeista.

7.7. AllWell-kyselyn tulokset
Jämsén esitteli AllWell- kyselyn tuloksina. Suurimpana huolenaiheena esiin
nousi opiskelijoiden ryhmään kuulumisen puute. Keskustelimme pitkään
asiasta.
Tornivaara totesi, että esimerkiksi toisen vuoden opiskelijoiden kohdalla
pandemiaa voidaan pitää jonkinasteisena syypäänä.
Vallo kertoi ideastaan järjestää pienempiä tapahtumia, joihin olisi
huomattavasti pienempi kynnys osallistua ja näin tutustua uusiin ihmisiin.
Vallo ottaa asian puheeksi Kokkosen ja ISOvastaava Vuorialhon kanssa.
Jämsen ideoi palautekyselyä killan toimintaan liittyen, jonka voisi lähettää
korkeakoulun nimissä.
Raati totesi, että wapun aika on mahtava tilaisuus saada yhteyttä todella
moneen kiltalaiseen. ISOja tulee aktivoida pitämään fukseille matalan
kynnyksen hengailu ennen wappua, jotta mahdollisimman moni heistä
osallistuisi killan wapun viettoon.
Jämsén keskustelee Maanmittari- ja Koneinsinöörikillan opintovastaavien
kanssa kokouksessa tulleista ideoista ja tämän jälkeen kolmikko viestii
korkeakoulua.
Lopuksi Jämsén totesi, että raati saattaa aika-ajoin vaikuttaa
sisäänpäinkääntyneeltä kiltalaisen silmissä.
Vallon mielestä aidompi väylä raatilaisiin tulisi kehittää. Esiin nousi esimerkiksi
“raati-illat”, johon kiltalaiset voisivat tulla keskustelemaan killan
viimeaikaisesta toiminnasta.

8. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
8.1. Tilannepäivitys

.



Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 13/2022

Viitanen ilmoitti, että tänään julkaistaan IK x PT wappusitsit. IK x VK
aamusitsit myös työn alla.

9. YRITYSSUHDETOIMIKUNTA
9.1. Ei esille tulleita asioita.

10. OPINTOTOIMIKUNTA
10.1. Ei esille tulleita asioita.

11. FUKSITOIMIKUNTA
11.1. Foppaan tekstit

Vallo ilmoitti, että tiedosto fuksioppaan tekstejä varten löytyy raadin Drivesta.

12. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
12.1. Ei esille tulleita asioita.

13. RUUTISET-TOIMIKUNTA
13.1. Ei esille tulleita asioita.

14. EXCURSIOTOIMIKUNTA
14.1. Pikkulaskiainen

Jalas totesi, että ilmoittautuminen yritetään avata muille killoille.
14.2. Entepäivien kulut

Jalas kysyi raatilaisia lisäämään omat korvaustositteet energiateekkaripäivien
kulukatsaukseen.

15. RAHA-ASIAT
15.1. Laskut ja korvaustositteet

Päätös: Hyväksytään liitteenä olevat laskut ja korvaustositteet.

16. TIEDOTUS
16.1. Ei esille tulleita asioita.

17. AYY
17.1. Ei esille tulleita asioita.

18. MAIK JA AA-KERHOT
18.1. Ei esille tulleita asioita.

19. RIL JA TEK
19.1. Ei esille tulleita asioita.

20. M.E.T.A
20.1. Vallo totesi, että varastoinventaario pitäisi tehdä.
20.2. Vallo kysyi milloin raadin kämppäkiertely järjestetään.

21. SEURAAVA KOKOUS

.
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21.1. Seuraava kokous pidetään ensi viikon tiistaina vakiokokousaikaan kello
16:00.

22. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
22.1. Oinonen päätti kokouksen ajassa 12:40.

VAKUUDEKSI

_______________________                      _______________________

Ilmari Oinonen Kalle Koskela

puheenjohtaja sihteeri

.


